
V Zalogu so zadovoljni z vrtcem
Pred 4 meseci smo v Zalogu odprli vrata novozgrajenega objekta

W Z , pivega montažnega objekta te vrste v naši občini. Ker sem ob
otvoritvi s strani občanov in drugih slišala več kritike kot pohvale
zaradi takega načina gradnje, me je zanimalo, kako poteka življenje
in delo v tem objektu in kakšne hibe so se pokazale v tetn času.

Tov. Plazarjeva, kaj bi nam
lahko povedaU glede funkcio-
nabiosti in razporeditve prosto-
rov oziroma objekta kot ce-
lote?

Marsikoga je že med gradnjo zbo-
dla v oči nizka gradnja objekta, ven-
dai moram refii, da je stavba iziedno
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ravnateljica

funkcionalno uiejena in prostori
praviho dimenzionirani. To ]e svetel
in zračen objekt, verjetno živijenj-
sko bolj ugoden kot marsikateri mo-
derno zidan objekt; poteg tega pa je
relativno zelo pooeni.Dandancsgra-
dijo po svetu dosti montažnih stavb,
čez 20 let pa bo verjetno še večja
ekspanzija take hitre in cenene grad-
nje stavb.

Pomanjkljivost je raorda v tem,
da niso našll rešitve za poseben pro-
stoi, v kateiem bi bile shranjene ga-
silne naprave ter razne napiave za
elekttiko, pBn, vodo in podobne za-
deve. Stavba je v celoti kvalitetno

izdelana, le Marlesovi koopeianti -
obrtniki so bili pri izdelavi notranjih
fines nekoUko povišni.

Ste z notranjo opremo in zu-
nanjimi pripomočki za igranje
otrok zadovoljni?

Notranja oprema in pripomočki
so v redu in trenutno nam ne pri-
manjkuje ničesar. Pogoj za tako sta-
nje je seveda tudi to, da kapaciteta
še ni občutno pienapotnjena.

Tudi zunanja igrala so zado-
voljiva. Imamo peskovnik in razne
lesene naprave, ki omogočajo mini-
mum telesnih poškodb. Na pomlad
pa bomo uporabiK tudi še preostaK
inventar iz starega vrtca. Igrišče je
zaenkrat še nekoliko premajhno pa
si pomagamo tako, da niso vsi otroci
naenkrat zunaj.

Prostor okrog vrtca Je dovolj velik
in odmaknjen od oestnega trušča,
tako da nam bo s postavitvijo raznih
šotoiov pokti omogočal, da bomo
imeli otroke čimveč na svežem zia-
ku.

Ali je kapaciteta v eeloti za-
sedena — po 4 mesecih od otvo-
ritve?

Kapaciteta objekta je 120 otrok,
vpjsanih paimamo 139 otrok. Dnev-
no prihaja v varstvo 118 do 120
otrok, tako da je kapaciteta ideaino
zasedena. Ker smo bili v starih pro-
storih v nemogočem položaju, se
nam včasih zazdi, da imamo sedaj
kar preveč udobne možnosti za
delo. V takih piostorih človek rad
dela!

Marsikje so piobiemi gkde
kadrovske zasedbe. Ali pri vas
teh problemov ni?

Kadiovski problemi so tudi pri
nas, ne sicer preveč pereči, vendar
so! Po normativih bi morali imeti 12
vzgojiteljic, imamo jih pa le 10, in
sicer 6 kvalificiranih in 4 varuhinje.
Skupno nas je zaposlenih 15.

Kakaio je vaše mišljenje gle-
de diferencirane oskrbnine?

Po mojem mišljenju bi bila dife-
rencirana oskrbnina upravičena, saj
bi tudi z njo dosegaH zmanjšanje so-
cialnih razlik! Seveda pa bo za dose-
go cilja predvsem potrebno ugoto-
viti optimalna merila z;a ooeno oseb-
nih dohodkov staršev. No, za staiše
naših otrok je iz doseddanjih potrdil
o osebnih dohodkih irazvidno, da
niso bogataši ter bodo> t redki pla-
čevali polno o&krbninoj. Zato pa bo
močno obremenjen objčinski prora-
čun.

Imate kake načrrte oziroma
želje v zvezi z razvojem otro-
škega varstva v Zalogpi?

mčrtov nimamo, nmamo pa še
nekaj želja - kljub teimu, da jih je
bilo mnogo že izpotnjenih z dogra-
ditvijo tega objekta.

Zalog je glede razvoja zelo di-
namičen kraj, zato želimo, da
bi vsi odločujoči diejavniki že
sedaj, ko bodo gradiili nove sta-
novanjske enote, tnisslili tudi na
probfeme otroškega 'varstva. Se-
danja zmogljivost je: zasedena,
kam bodo šli malčksi v varstvo
čez dve leti, ko bo poo programu
v Zalogu 20 novih drnižin? !

Naša želja je tudi, dda bi ugodiH
staišem malih ottok, v s staiosti do 2
let. Zato bi bito potrebnno razmisliti
tudi o otganizacijt te vjrrste varstva.

Poklic vzgojitelja je ktep, otrociso
najbolj hvaležno občinsstvo. Zato bi
moiali ta poklic bolj poopularizirati
in o njem več pisati, da» bi bila mla-
dina poučena in bi se rraje odločala
zanj.

Tov. Plazarjeva, dovcoMte, da vas
pravzaprav predstavim b>Talcem Naše
skupnosti. Bi hoteli kajj povedati o
sebi?

Po končani srednji šoli sem se za-
posBla kot vzgojiteljica tu, v Zalogu.
To je bilo leta 1960. Od leta 1964
dalje sem ravnateljica VVZ v Za-
logu. Med tem sem se vpisala na viš-
jo pedagoško šolo v Ljubljani kot iz-
redna študentka in sem trenutno
absotventka te šole.
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